
 

 

 

   

 
  Arbitersvereniging       1-8-1979.       
  District N.H. Midden   1-8-2013 

 

       Verslag van de 10e jaarvergadering    

       Biljartcentrum Bc. BVK 26 Mei 2023 
 

 

Aanwezig:      5 Voorzitter Wieger Dijkstra Secretaris Sjaak Bleeker Coördinator Peter v/d Weert   

  Penningmeester     Peter v/d Weert Bestuursleden Leo Klein   Bas Kamans 

 

       4 Joop Hageman  Piet Laan  Jan Lammers Dick Ofman       

 

Genodigden: 1 District N.H.M. Secr.  Dooitze Nauta 

         

Afbericht:       

 

Leden         12 Tjeerd Aukema  Pieter Boerkoel John Bokhorst  Piet Borst Wim Bosman  Willem de Flart   

  Bert Looijenga  Co Meester Ruud Slotboom  Piet Springer Frank Vriens` Twan Vriens 

 

Afwezig zonder bericht:  

    

Leden      16 Ber Bentvelzen’ Robin Bastiaan  Erwin Bastiaan  Alphons Dekker Peter Heine  Dennis Karstens   

  Frans Keek Arie Kleijn  Rob Koning G. Nieuwenburg  Joop Pastor Rob Paur   

  Cor roet   Mark Schouten Ruud Steenbakker Paul Wesselson  

 

Opening 

 

Om 20.15 opent de voorzitter Wieger Dijkstra de 10
e
 jaarvergadering en heet eenieder welkom.            

De voorzitter heet ook de genodigde, Secr. Dooitze Nauta van het district welkom. 

Wieger doet zijn openingswoordje. 

De opkomst was zwaar tegenvallend, maar 4 leden waren gekomen voor de vergadering  
 

Herdenking. 

 

In de afgelopen jaar is helaas onze collega Cor van der Toorn, ons ontvallen 

In een minuut stilte, werd hij herdacht door de vergadering. 

Cor was onze voorzitter van 2002 tot 2009. 

Hiervoor was hij Jeugdconsul van het District. 

Hij was ook Gewestelijke Jeugdconsul van het Gewest. 

Hij heeft in zijn biljartsport periode, bijna altijd een waardevolle functie bekleed, voor de biljartsport. 

De laatste jaren ging het helaas minder met zijn gezondheid. 

Hij is nu op een respectabele leeftijd overleden. 

 

Bestuur mededeling 

 

De Secr. is nu bezig met het opstarten van een arbiterscursus. 

Alle verenigingen hebben een opgestelde brief ontvangen namens het hoofdbestuur en de Arbitersver. 

Er zijn tot op heden 9 mensen geïnteresseerd voor deze opleiding. 

De opleiding start op 2 Oktober 

 

Notulen van de jaarvergadering van 1 Juli 2022 

 

Het verslag gemaakt door de secr. werd goed gekeurd. 

 

Jaarverslag van de secretaris 

  

Deze werd voorgelezen en goed bevonden, deze wordt ook doorgestuurd na eenieder.  

 

 

 



 

Jaarverslag Penningmeester. 

 

Peter heeft het jaar positief kunnen afsluiten met de kas. 

De spelers giften tijdens de finale waren goed. 

  

Vergoeding van de gearbitreerde partijen. 

 

De vergoedingshoogte van een gearbitreerde partij hangt af van wat er in de kas zit, maar ook door de gearbitreerde 

partijen. 

Dit is afhankelijk van het totaal aantal partijen en spelersgiften, we hebben wel een vaste district bijdrage. 

 Dit jaar een vergoeding van € 6.00 

 

 Lunchen tijdens een finale.  

 

 Als er tijdens een finale geen lunch wordt aangeboden aan de arbiters door de organiserende vereniging, kunnen de 

 dienstdoende arbiters een broodje nemen en de rekening bij onze penningmeester indienen.  

 Het beste is dat de coördinerende arbiter dit gaat regelen. 

 

 Presentie gelden. 

 

De presentiegelden gaan via de bank of giro, deze worden op het einde van het seizoen overgemaakt. 

 

Verslag kascommissie. 

 

De kascommissie bestond dit jaar uit Dick Ofman en Bas Kamans. 

De boekhouding was keurig en correct verzorgd, alles zag er weer overzichtelijk uit. 

De commissie kon décharge verlenen. 

 

Benoeming nieuwe kascommissie. 

 

Kascommissie voor het nieuwe seizoen is nog een vraagteken. 

De Penningmeester gaat ter zijne tijd, 2 van de leden aanwijzen voor die taak. 

 

Jaarverslag Coördinator 

 

Hij bedankt de arbiters voor hun inzet en hoopt dat het nieuwe seizoen ook weer voorspoedig zal verlopen. 

 

Zo gauw de data, s van de finales vaststaan voor het nieuwe seizoen, gaan de inschrijfformulieren weer naar eenieder.  

Geef zoveel mogelijk arbitrage dagen op aub., ook als het maar 1 avond of dag kan van een finale. 

Dit is handig voor het samenstellen van de finales, ook eventueel voor een reserve arbiter bij die finale. 

We verwachten dat elke arbiter, minimaal 1 finale arbitreert, dit is een werkwijze die behoort, om een arbiter te zijn. 

 

Evaluatie werkwijze arbiters ver.  en invulling van het arbitrageformulier en rooster. 

 

Het erg belangrijk dat deze finale arbitragelijst goed moet worden ingevuld, dit alles heeft met de uitbetaling te maken 

van de penningmeester. 

Bij een districtsfinale krijgt de organisatie 1 arbiter per speeltafel, 1 arbiter komt dus in aanmerking voor vergoeding van 

een halve partij. 

Bij een gewestelijke en Nationale finale krijgt de organisatie 2 arbiters per speeltafel, 2 arbiters komen dus in 

aanmerking voor vergoeding van een halve partij. 

 

Er kwam ook vorig jaar ook een voorstel op de vergadering, of de communicatie en het inschrijven van het rooster niet 

met een WhatsApp gedaan kan worden. 

Het bestuur heeft hierover vergaderd. 

Op de jaarvergadering is dit ook besproken, met de aanwezige leden. 

Het probleem is dat niet iedereen de kunde en mogelijkheid heeft om hiermee te werken. 

De coördinator gaat bekijken of er onderling mee gecommuniceerd kan worden bij vragen ed.  

De E-mail blijft het belangrijkste communicatiemiddel. 



 

 

Bestuursverkiezing. 

 

Secr. Sjaak Bleeker is herkozen. 

Coördinator Peter v/d Weert is afgetreden, hij heeft dit 8 jaar voor ons gedaan. 

Bas Kamans neemt nu de taak van Peter over. 

Bestuurslid Leo Kleijn is herkozen.  

 

Uitnodiging finale 

 

De wedstrijdleider van het district verstuurt de finale uitnodiging van de spelers naar de secr. 

Deze verzendt die weer naar de dienstdoende arbiters. 

Voor de gewestelijke en Nationale finales verzorgd de secr. ook de uitnodigingen. 

 

Aandachtspunt voor een ieder, omtrent de communicatie   !!!!. 

 

 Als men van e-mailadres veranderd of van telefoonnummer, geef dit ook aan ons door. 

 Ook de uitnodigingen voor finales ed. van het district, gaan ook digitaal. 

 Alles gaat immers digitaal. 

 

Rondvraag. 

 

Er waren geen vragen. 

 

Sluiting : De voorzitter bedankt de biljart ver. BVK., voor het gebruik van de kantine. 

  : Het is jammer dat de opkomst slecht was, het is toch de enige keer dat we samen komen. 

  : De vergadering was evengoed positief gestemd en constructief. 

  : De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur. 

          

Secr. Arbiters vereniging   

 District N.H. Midden 

         Sjaak Bleeker 

         

               

               

    


